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brak zdjęcia

Co dalej z ulicą Mickiewicza w Skoczowie? Pytają o to szczególnie kierowcy, którzy dość mają już fatalnego stanu jej
nawierzchni. Taka sytuacja trwa od końca zimy i przez ten czas nic na drodze się nie zmieniło. Czy są szanse na
remont? Sprawdzał to reporter radia Bielsko Jan Bacza.
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